

國立陽明交通大學碩士班考試入學招生:備審基本資料表

報考企業管理碩士學位學程 (GMBA)

姓名		性別	☐ 男 ☐ 女
E-Mail		聯絡電話	
聯絡地址			

一、你認為你過去的學歷對於到本碩士學程研究，有那些幫助？並請說明擬進修學科與目前工作之關係？

二、假如你獲得本碩士學位，你準備如何發展你的事業？

三、你認為個人健康、婚姻狀況、家庭狀況、語文能力、經濟狀況等，對於你在本碩士學程研究，可能會有那些幫助或困難？

四、如果你還有其他背景資料，可能有助於口試委員對你的評估，請簡要說明。

※1.請於簡章規範時間內，將本表上傳至本校交大校區報名系統 <https://apply.nycu.edu.tw/>

2.請準備中英文各乙份。

National Yang Ming Chiao Tung University
Master's Degree Program of Global Business Administration (**Global MBA**)
Admission Examination

Essay

Name	
------	--

1. What aspects of your educational background can be helpful in your master's studies?
What's your study plan in GMBA, and how can it relate to your current work?
2. If you complete the master's program, what are your career plans?
3. Do you feel that personal health, marital and family status, language proficiency, or economic status will have a negative or positive impact on your master's studies?
4. Please describe any other additional facts useful for interviewers in your assessment.